

نبذة عن الشركة:

تعـد شركـة الدوليـة الخـضراء متخصصـة في مجـال تجـارة واسـتيراد وتصدـيـر المواشي والأغنـام والجمـال ، بالإضافـة إلى توفير اللحوم الطازجة والمبردة والمثلجة.

تأسست الشركة على أسس قوية من الخبرة والعرفة العميقة بسوق المنتجات الحيوانية، مما يجعلها الخيار الأول للعملاء الذين يبحثون عن الجودة والوثوقية. من خلال التزامنا بالمعايير الدولية والتقنيات الحديثة، نضمن أن نقدم لعملائنا منتجات تتجاوز توقعاتهم.

COMPANY OVERVIEW

Global Green LLC specializes in trading, importing, and exporting livestock, sheep, camels, and live poultry, along with providing fresh, chilled, and frozen meat, and animal and poultry feed. The company is built on a solid foundation of expertise and deep knowledge of the animal products market, making it the first choice for clients seeking quality and reliability. Through our commitment to international standards and modern technologies, we ensure that we deliver products that exceed our clients' expectations

الرؤيــــة

نسعى إلى أن نكون الخيار الأمثل والموثوق به في سوق تجارة المواشي والمنتجات الحيوانية في السرق الأوسط. نهدف إلى تحقيق نمو مستدام من خلال الابتكار والتفوق في تقديم الحلول المتكاملة لتلبية احتياجات عملائنا. نسعى أيضاً لتعزيز حضورنا العالمي من خلال بناء شراكات استراتيجية مع شركات رائدة في هذا المجال، مما يمكننا من توسيع نطاق أعمالنا والوصول الله أسواق حديدة.



Vision

We strive to be the preferred and trusted choice in the Middle East's livestock and animal products market. Our goal is to achieve sustainable growth through innovation and excellence in providing comprehensive solutions to meet our clients' needs. We also aim to enhance our global presence by building strategic partnerships with leading companies in this field, enabling us to expand our business and reach new markets





نحن نلتزم بتقديم منتجات عالية الجودة وخدمات متميزة، تلبي احتياجات عملائنا وتفوق توقعاتهم، مع التزامنا بأعلى معايير الاستدامة والرعاية بالبيئة. نسعى لتقديم تجربة متكاملة لعملائنا من خلال توفير مجموعة واسعة من المنتجات والخدمات التي تلبى جميع احتياجاتهم.

Mission

We are committed to providing high-quality products and exceptional services that meet and exceed our clients' expectations, with a dedication to the highest standards of sustainability and environmental care. We aim to deliver an integrated experience for our clients by offering a wide range of products and services that cater to all their needs

3

قيمنــا

الشراكـــــة نؤمن ساء علاقات قوية



نؤمن ببناء علاقات قوية ومستدامة مع عملائنا وشركائنا، ونعمل على تعزيز هذه العلاقات من خلال التعاون المستر وتحقيق الفائدة المشتركة.



الجــودة





الاستدامة

حـرص عـلى تبـني ممارسـات مسـؤولة بيئيـاً واجتماعيـاً، ونعمـل عـلى تحقيـق التـوازن بـين النجـاح الاقتصـادي والمــؤولية الاجتماعية.



الإحـــترافية

نلـتزم بأعـلى معايير الأداء والخدمـة، ونعمـل بجـد لتحقيـق التمـيز في كل مـا نقـوم بـه مـن عمليـات وإجراءات.



الابتكــار

نلتزم بتطوير حلول مبتكرة تلبي احتياجات السوق المتغيرة، ونسعى للاستفادة من التقنيات الحديثة لتحسين عملياتنا ومنتجاتنا.

Our Values



Partnership

We believe in building strong and sustainable relationships with our clients and partners, enhancing these relationships through .continuous cooperation and mutual benefit



Quality

We constantly strive to deliver high-quality products that meet the highest global standards, believing that quality is the foundation of our success and sustainability.



Sustainability

We are committed to adopting environmentally and socially responsible practices, striving to balance economic success .with social responsibility



Professionalism

We adhere to the highest standards of performance and service, working diligently to achieve excellence in all our operations .and procedures



Innovation

We are dedicated to developing innovative solutions that meet the changing market needs, leveraging modern technologies to .improve our operations and products



أنشطة الشركة

- 1. تجارة واستيراد وتصدير المواشى والأغنام والجمال والدواجن الحية.
 - 2. توفير اللحوم الطازجة والمبردة والمثلجة.
 - 3. توزيع وتسويق علف الحيوانات والدواجن.

Company Activities

- 1. Trading, importing, and exporting livestock, sheep, camels, and live poultry.
- 2. Providing fresh, chilled, and frozen meat.
- 3. Distributing and marketing high-quality animal and poultry



Our Products





مواشي حية (أبقار، أغنام، جمال، دواجن) Live livestock (cattle, sheep, camels, poultry).

> لحــوم طازجة ومبردة ومثلجة Fresh, chilled, and frozen meat.





علف حيوانات ودواجن ذو جودة عالية. High-quality animal and poultry feed 66

نحن نسعى دائماً لتقديم خدمات استثنائية تلبي احتياجات السوق بأكمله، ونتطلع لتعزيز شراكاتنا ونمو علاقاتنا مع عملائنا المحترمين.

We continuously strive to offer exceptional services that meet the entire market's needs and look forward to strengthening our partnerships and growing our .relationships with our esteemed clients





Sultanate of Oman - Muscat, Al Azaiba, 18th November Street"

+97430844445 - 0096878024578